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Interpelacja 

Zwracam się z prośbą do Wójta Gminy Łomża o wyrównanie pobocza i nasypanie 

kruszywem ulicy Świętojańskiej w Jednaczewie. Wskazana ulica nie była od dawna remontowana. 

Aktualnie stan techniczny w/w ulicy 

jest bardzo zły. Dodać trzeba, że przedmiotowa ulica jest ważnym punktem komunikacyjnym w 

miejscowości Jednaczewo. 

Uprzejmie proszę o pozytywne rozpatrzenie tego problemu i podjęcie stosownych działań. 

Z poważaniem, 


